
Zápisnica 
z 23.zasadnutie obecného zastupiteľstva v Nacinej Vsi zo dňa 18.8.2017. 

 
 
Úvodom starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania obecného 
zastupiteľstva. 
 
Program rokovania: 
 

1. Otvorenie. 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
4. Správa o výsledku kontroly hospodárenia obce Nacina Ves za prvý polrok 2017. 
5. Komunálny odpad – triedenie. 
6. Prejednanie žiadosti. 
7. Prejednanie sťažností. 
8. Terénna sociálna práca – výberové konanie. 
9. Informácia o previerkach na obecnom úrade. 
10. Riešenie vandalizmu v obci. 
11. Rôzne. 
12. Diskusia. 
13. Záver a ukončenie.  
 
 Program rokovania obecného zastupiteľstva bol v uvedenej forme jednomyseľne schválený. 
 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo: 
Návrhovú komisiu v zložení: Martin Demeter, Ing. Peter Voľanský, Alena Macková.   
Overovateľov zápisnice: Peter Kokočák, Mgr. Alena Švárna. 
Za zapisovateľa starosta určil Ing. Vladimíra Doniča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
Starosta obce konštatoval, že uznesenia číslo 240-252 sú splnené. 
 
4. Správa o výsledku kontroly hospodárenia Obce Nacina Ves za I.polrok 2017. 
Správa o výsledku kontroly hospodárenia Obce Nacina Ves za prvý polrok 2017 poslanci dostali za 
účelom preštudovania v sprievode pozvánky. Uvedenú správu vypracoval a predkladal hlavný 
kontrolór obce Ladislav Danilovič, ktorej časové plnenie uvádza 60 %. Najviac pripomienok zo strany 
poslancov bolo k pohľadávkam, ktoré medziročne narástli o 18 000,- €. Správu o výsledku kontroly 
hospodárenia Obce Nacina Ves za prvý polrok 2017 obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
a zároveň  poveruje starostu obce o preverenie možnosti exekúcie s právnym zástupcom o vymáhaní 
pohľadávok dlžníkov. 
 
5. Komunálny odpad – triedenie. 
Starosta obce informoval o nedostatkoch v triedení komunálneho odpadu a navrhol poslancom, aby 
občanom vysvetlili nutnosť triedenia. Poslanci sa dohodli, že za účelom vysvetlenia triedenia 
separovaných zložiek odpadu pôjdu medzi občanov dňa 25.8.2017 o 16,00 hod. 
Obecné zastupiteľstvo informáciu o triedení odpadu zobralo na vedomie. 
 
 



6. Prejednanie žiadosti. 
- rímskokatolícka cirkev – žiadosť o finančný príspevok na výmenu okien 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo finančnú čiastku 2000,- € pre rímskokatolícku cirkev na 
výmenu okien na farskom kostole. 
 
7. Prejednanie sťažnosti. 
-  anonymná sťažnosť – porušovanie životného prostredia. 
Uvedenú sťažnosť z 29.6.2017 na vypúšťanie odpadu zo žúmp do otvoreného odpadu pri Švárnych 
obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie. 
-starosta informoval, že Pavol Kozár – neoprávnene ťažil štrk na Laborci za účelom jeho predaja, 
pričom poškodil aj ihrisko v rómskej časti obce, pri pohovore na obecnom úrade ma zákaz takejto 
činnosti. 
 
8. Terénna sociálna práca – výberové konanie. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie výberové konanie na terénnu sociálnu prácu. 
 
9. Informácia o previerkach na obecnom úrade. 
Starosta obce informoval o previerkach na obecnom úrade. 
Sociálna poisťovňa robí previerku od roku 2007, čo značne zamestnáva pracovníkov obecného úradu, 
zatiaľ neboli zistené nejaké nedostatky. 
Previerka z prokuratúry o odpadoch a o súpisných číslach. 
Obecné zastupiteľstvo túto informáciu zobralo na vedomie. 
 
10. Riešenie vandalizmu v obci. 
Starosta obce informoval o náraste vandalizmu v obci. Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce 
osloviť firmy o vypracovanie cenovej ponuky na kamerový systém v obci. 
 
11. Rôzne. 
- Jozef Vojtko informoval o neúnosnej situácií v športovej klube. Obecné zastupiteľstvo poverilo 
starostu obce zvolať športovo kultúrnu komisiu k problému vedenia športového klubu TJ Nacina Ves. 
- starosta hodnotil výlet do Maďarska ako vydarený. 
 
12. Diskusia. 
- starosta informoval o realizácií prác a to konkrétne bol urobený chodník na cintoríne, opravená je 
cesta na Vybuchanci, oprava najhorších úsekov cesty po obci (pred obecným úradom), úprava 
priekopy pri cintoríne, pripravuje sa oprava oplotenia a parkoviska pri MŠ, klimatizácia v dome 
smútku a v kuchyni na obecnom úrade. 
 
13. Záver a ukončenie. 
Záverom Ing. Peter Voľanský prečítal návrh na uznesenie a následne starosta obce rokovanie 
obecného zastupiteľstva oficiálne ukončil. 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Peter Voľanský 
   Mgr. Alena Švárna 
 
 
         Anton Šandor 
         starosta obce 


